
Це незмінний девіз Міжнародного фестивалю дитячої творчості, телебачення та 
преси "Золота осінь Славутича-2006", який 15-17 вересня уже втринадцяте завітає в 
місто енергетиків, яке славиться своєю розвиненою інфраструктурою та здоровим 
способом життя. "Все найкраще - дітям!" - тут не просто гасло. У всіх, хто побував 
у Славутичі, неодмінно складається враження: місто будувалось спеціально для них, а 
все інше - лише додаток до щасливого дитинства. 

Така незвична для нинішніх міст прикмета: тут ви не 
побачите "розмальованих" брутальними висловами під'їз-
дів. Бо в місті є спеціальна стіна, на якій усім бажаючим 
дозволяється малювати і писати все, чого душа забажає. 

І юнь пише. Але, в основному, пробує власні сили в 
журналістській творчості. І щоосені запрошує до себе 
в гості таких же аматорів та журналістів з усієї Укра-
їни й зарубіжжя. На Свято творчості. 

Про нього - наше бесіда з директором Палацу дитя-
чої та юнацької творчості, директором Фестивалю з ор-
ганізаційних питань Ніною Анатоліївною Єрьоміною. 

- Зовсім скоро "Золота осінь Славутича" прийде у 
Ваше місто в тринадцятий раз. Не багато подібних за-
ходів можуть похвастатись такою "живучістю". Як на 
Вашу думку: які чинники сприяли тому, що цей фе-
стиваль став уже традиційним? 

- Перш за все - цс бажання та тверде переконання в 
тому, що фестиваль потрібен всім: дітям, молоді, до-
рослим ЗМІ, тим людям, які 13 років поспіль опіку-
ються ним. 

Взагалі, ми так влаштовані, що якщо маємо бажання 
зробити якусь справу, то шукаємо шляхи, способи, як ви-
копати це найкраще. А якіцо немає бажання - шукаємо 
причини, через які цю справу нібито неможливо зробити. 

З великою гордістю можна згадати чимало імен - ви-
хованців "ЗОСі", які сьогодні гідно представляють 
мас-медіа як України, так і багатьох сусідніх країн. То-
му із вуст в вуста, від серця до серця передається під-
несений настрій, гарні емоції, дружні стосунки - все, 
чим відзначається свято під назвою "ЗОСя". 

1, звичайно, найважливіший фактор - це велика впевне-
ність нашого міського голови, голови оргкомітету фести-
валю В. П. Удовиченка в тому, що фестиваль - то унікаль-
на можливість для спілкування дітей та юнацтва різних 
національностей, культур, звичаїв і традицій, сприяння їх 
творчому росту, зміцненню дружніх стосунків заради по-
будови нового, більш щасливого, майбутнього. 

Переконані, що ця традиція, це свято Дружби, Зла-
годи, Краси буде продовжуватись і надалі. Попри все! 

- Галино Анатоліївно, а яку мету має фестиваль ди-
тячої творчості, телебачення та преси? 

- Головна його мета - це залучення молоді до со-
ціальної активності у суспільному, культурному та 
економічному житті, розкриття з допомогою ЗМІ осо-
бливостей життєдіяльності молоді в сучасних умовах; 
а також цілеспрямована професійна підготовка до ро-
боти в ЗМІ та поглиблення професійних, творчих і 
дружніх контактів між дітьми різних країн. 

- Фестиваль заявлений, як міжнародний. Гостей з 
яких країн приймав він в попередні роки і кого орга-
нізатори сподіваються побачити в році нинішньому? 

- Учасниками фестивалю була і може бути творча тала-
новита молодь з Україна та з країн як ближнюю, так і 
дальнього зарубіжжя: Білорусі, Росії, Казахстану, Грузії, 
Молдови, Болгарії, Франції. Будемо раді зустрічі на щедрій 
Поліській землі з дітьми з усіх куточків нашої земної кулі. 

- Який, на Ваш поТляд, вплив цього фестивалю на 
виховання у підростаючого покоління головних людсь-
ких якостей? 

- Кожного року наш фестиваль має свою тему, за до-
помогою якої організатори цього дійства звертають 
увагу молодого покоління на ті чи інші проблеми в ви-
хованні: в 2004 році це - "Міцна сім'я, міцна родина -
добробут, щастя Батьківщини"; в 2005-му - "Міста, 
Країни - дружні до дитини". Назва нинішнього - "Ві-

та преси "Золота осінь Славутича 2006" розміщена на 
сайті www.zosya.info. 

В рамках фестивалю - щоденна ділова, культурна, спор-
тивна програми, виставки, прес-конференції, вітальні з ці-
кавими людьми, круглі столи, екскурсії, ігрові програми, 
презентації, карнавальна хода з державною атрибутикою, 
працюватимуть майстер-класи в школі юного журналіста. 

Концерти та гала-концерти за участю зірок українсь-
кої естради, урочиста церемонія відкриття та нагоро-
дження переможців фестивалю відбудуться на багато-
функціональному майданчику сцени фірми "ZINTEKO". 

- І, нарешті: кому завдячує це велелюдне веселе роз-
виваюче дійство своєю появою та довголіттям? 

- Ідея проведення фестивалю належить генерально-

дродження душі!.. Величний Слова спомин - благовіст 
чистоти людських взаємин." 

Людяність, милосердя, любов до матері-батька, ро-
ду та народу; пошана до рідної мови, культури, історії; 
уміння з чистою совістю та щирістю серця жити у му-
дрій злагоді з природою, - ось неповний перелік тих 
людських якостей та цінностей, які намагається вихо-
вувати наш фестиваль. 

Бо нині наше суспільство інфіковане вірусом егоїз-
му, зла та жорстокості. Тому маємо дономоіти юним 
навчитися пізнати насолоду від праці та поезії людсь-
ких стосунків, уміти цим дорожити і відчути потребу 
все це зберегти. Щоб кожна душа була спроможна ві-
дродитись для добра. Тому що це - неодмінна запору-
ка щасливого майбуття! 

- Що нині в програмі "Золотої осені Славутича", і 
що необхідно для того, щоб потрапити на нього? 

- Вся інформація про умови щодо участі в XIII Між-
народному фестивалі дитячої творчості, телебачення 

му директору ЧАЕС (1994 р.) С. К. Парашину, засту-
нику директора ЧАЕС з питань культури Л. О. Заїкі-
ній та міському голові нашого міста В. П. Удовиченку. 

Опікуються фестивалем, і за це ми їм дуже вдячні, -
Славутицька міська рада, НАЕК "Енергоатом" Міні-
стерство енергетики України, ДСІІ "Чорнобильська 
АЕС", ВII "Атомремонтсервіс" та інші. 

- А тепер - ваші побажання потенційним учасникам 
"ЗОСі" та читачам "Вісника Чорнобиля". 

- Нехай це свято подарує всім учасникам добрий 
настрій, усмішки нових друзів і щиру надію на краще 
майбутнє. А їх творчі змагання нехай стануть своє-
рідним трампліном у велику Журналістику. Читачам 
- здоров'я та удачі в усьому. Всіх бажаючих запро-
шуємо на наше свято. Багато прекрасних вражень -
гарантуємо. 

Розмовляла 
Галина МОЙСЕЄВА 
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